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PROGRAM FOR SKIKRETSTINGET 2023 

 
Sted                       Nordkjosbotn, lørdag 3. juni 2023  

  
 

Fra Kl. 09.30  REGISTRERING 

 

Kl. 10.00  ÅPNING v/NSF SKISTYREREPRESENTANT  

 

Kl. 10:15  TINGFORHANDLINGER 

 

Kl. 11:30  REKRUTTERING v/SKIKLUBBUTVIKLER 

 

Kl. 12:00  LUNSJ 

 

Kl. 13.00  GRENVISE VÅRMØTER  
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Saksliste 

1.  Godkjenning av innkalling, saksliste og forretningsorden. 

 

2. Godkjenning av fremmøtte representanter 

 

3. Valg av: 

 

A. Dirigent 

B. Sekretær   

C. 2 representanter som skal undertegne protokollen 

D. 2 personer til tellekorps  

 

4. Behandle årsberetninger fra styret og komiteer 2021-2023  

 

5. Behandle revidert regnskap 2021 og 2022 

 

6.  Foreta valg av revisor  

 

7. Fastsette kretskontingent for 2023-2025 

 

8. Behandle budsjett for 2023 og 2024  

 

9. Behandle handlingsplan  

 

10. Behandle anleggsplan 

 

11.  Behandle innkomne forslag og saker 

 

12. Troms Skikrets lov 

 

13. Foreta valg 

 

 

 
   

                          



 

 5 

Forretningsorden  

1. Tinget ledes av valgt dirigent som ordner ledelsen av møtet. 

 

2. Protokoll føres av valgt sekretær. 

3.  Representantene forlanger ordet ved framvisning av nummerskilt. Ingen representanter 

gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

 

Med unntak av innledningsforedraget, og for de representanter hvis forslag står på 

sakslisten, settes taletid til 5 minutt første gang, og 3 minutt andre og tredje gang.   

Representanter som forlanger ordet til forretningsorden, har 1 minutt taletid. 

Dirigent kan foreslå forkortelse av taletiden og strek etter inntegnede talere 

 

4.  Alle forslag leveres skriftlig til dirigenten, og må være undertegnet med 

organisasjonens og representantens navn. Tidligere forslag kan ikke trekkes tilbake og 

nye forslag ikke settes fram etter at strek er satt, eller at saken er tatt opp til ny 

votering. 

 

Forslag i saker som ikke står på sakslisten kan ikke fremmes med mindre ting 

representantene i henhold til NIFs lov bestemmer det. 

 

5. Alle vedtak og valg avgjøres ved flertall av de avgitte stemmer, med de unntak NIFs lov 

fastsetter. 

 

Valg forgår skriftlig hvis det foreligger mer enn ett forslag. Bare foreslåtte kandidater 

kan føres opp på stemmeseddelen. Skal flere velges ved samme avstemming, må 

stemmeseddelen inneholde det antall forskjellige kandidater som skal velges ved 

vedkommende avstemming. I tillegg må stemmeseddelen inneholde det nødvendige 

antall kandidater av hvert kjønn, jfr. NIFs lov, paragraf 2 – 4. Stemmesedler som er 

blanke eller som inneholder kandidater som ikke er foreslått, eller annet antall 

kandidater, enn det som skal velges, teller ikke, og stemmer ansees som ikke avgitt. 

 

 

6. Forslag og vedtak føres inn i ting protokollen med antall avgitte stemmer for og mot. 

 

 

7. Det velges to representanter til å underskrive protokollen. 
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Sakenes behandling 

Sak 1  Godkjenning av innkalling, sakliste og forretningsorden 

Styrets forslag til vedtak: 

Innkalling, saksliste og forretningsorden godkjennes. 

 

Sak 2   Godkjenning av fremmøtte representanter 

  Styrets forslag til vedtak: 

Ting forsamlingen består av 23 stemmeberettigede delegater. 

   

Sak 3  Valg av: 

A. Dirigent 

B. Sekretær 

C. 2 Representanter som skal undertegne protokollen 

D. 2 personer til tellekorps 

 

 

Sak 4   Behandle beretning styret og komiteer 2021/2023 

  Beretninger:  

- Styret 

- Hopp/kombinert 

- Alpint 

- Randonee 

- Langrenn 

  Styrets forslag til vedtak:  

 Årsberetning for perioden 01.05.2021 – 30.04.2023 godkjennes som fremlagt i 

dette dokumentet. 

 

Sak 5  Behandle revidert regnskap 2021 og 2022 

Regnskap 2021 i vedlegg 1, økonomi 2021-2024 

Regnskap 2022 i vedlegg 1, økonomi 2021-2024 

 

 Styrets forslag til vedtak:  

Regnskap for 2021 med revisjonsberetning godkjennes som fremlagt. 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Regnskap for 2022 med revisjonsberetning godkjennes som framlagt. 
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Sak 6  Foreta valg av revisor 

 Styrets forslag til vedtak: 

Troms Skikrets ting gir styret i fullmakt å forhandle ny avtale med aktuelle 

revisorer etter gjeldende regler. 

 

Sak 7  Fastsette kretskontingent for 2023/2025 

Styrets forslag til vedtak:  

Styret foreslår at lagskontingenten settes til 2 750,- pr år pluss et variabelt 

tillegg på kr 150,- pr lisensbetalende utøver tilknyttet klubben. (Det er en øvre 

grense på kr 8.000, -). 

 

Sak 8  Behandle budsjett for 2023 og 2024 

  Budsjettforslag i vedlegg 1, økonomi 2021-2024 

 

  Styrets forslag til vedtak: 

Budsjett 2023 og 2024 godkjennes som vedlagt. Rammetildeling fra krets til 

gren er forutsatt benyttet til kretsaktivitet. Dersom aktivitet ikke gjennomføres, 

kan rammetildeling trekkes tilbake. 

 

Sak 9  Behandle handlingsplan 

Skikretsen har utviklet en ny handlingsplan med overordnede mål for perioden 

2023-2025. Denne tar for seg hovedpunkter fra NSF strategiplan for perioden. 

Denne er satt opp med få enkle overordnede punkter som for skikretsens styre 

er enklere å forholde seg til samt følge opp. Grenkomiteene skal videre 

utarbeide grenspesifikke tiltaksplaner. 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Handlingsplanen for perioden 2023-25 vedtas.  

 

 

Sak 10  Behandle innkomne forslag og saker 

  Antall innkomne forslag: 1 

 

  Anleggsplan for Troms skikrets 

  Forslag fra styret 

I henhold til Skipolitisk dokument «Skiglede for alle» er det en forventning om 

at Skikretsen skal utarbeide anleggsplan som definerer langsiktige behov og 

fordeling av anlegg på ulike nivåer. Ettersom Troms Skikrets står uten en 
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tilfredsstillende anleggsplan, ser kretsstyret det som nødvendig å utarbeide en 

ny anleggsplan, som oppfyller det nye kravet til anleggsplan i Skiglede for alle.   

  

Hensikt med anleggsplanen: 

- Anleggspolitiske mål 

- Kartlegging av anlegg som planlegges/bygges 

- Definere behov innenfor ulike grener 

- Prioritering av anlegg 

- Tiltaksplan for måloppnåelse 

Styrets forslag til vedtak: 

Styret i Troms Skikrets utarbeider et forslag til plan som sendes ut på høring til 

klubbene i 2023-2024. Styret vedtar planen i første halvdel av 2024. 

Planen behandles videre på kretstinget i 2025. Planperioden vil være 2024 – 

2027. 

 

Sak 11  Troms Skikrets lov 

Ny lovnorm for skikretser ble vedtatt av skistyret 17.mars 2023. Troms 

Skikrets lov er tilpasset etter mal fra Norges Skiforbund og NIF. Endringer er 

flettet inn i ny lov som er gjeldende for kommende periode. 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Troms Skikrets ting retter seg etter de tilpasninger som gjelder for Norges 

Skiforbunds lover og mal for særkretser, samt endringer i NIFs lov. 

 

Sak 12  Foreta valg 

1) Valgkomiteens innstilling på kandidater legges fram av valgkomiteen.   

2) Representanter til Norges Skiforbunds Ting 2024. 

 

  Valgkomiteens forslag til vedtak: 

1) Valgkomiteens innstilling godkjennes. 

2) Skikretsstyret gis fullmakt til å oppnevne kandidater til NSF’s Ting 2024.
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Beretning fra styret, 2021–2023 

I tingperioden har sammensetningen i styret og komiteene vært: 

 

Styret: 

Leder   Hans Petter Bergseth   Tromsø Alpinklubb  

Nestleder  Jon Arne Torbergsen   Medkila Skilag 

Styremedlem   Anne Merete Vars Larsstuen  Kvaløysletta Skilag    

Styremedlem  Øyvind Hansen   Ballangen Ski 

Styremedlem  Stine Haustreist   Tromsø Randoneeklubb 

Varamedlem  Siri Rydningen   Øverbygd IL   

Varamedlem  Steinar Øverås   Tromsø Skiklubb Langrenn 

 

 

Langrennskomité: 

Leder   Rune Tøllefsen   Medkila Skilag   

Medlem  Kenneth Daleng   Salangen IF 

Medlem  Olaug Iren Fossbakk   BOIF  

Medlem  Tove Amundsen Fuglem  Bardu IL 

Ungdomsrepr.  Johannes Andberg Stenersen  Kvaløysletta Skilag 

 

Alpinkomité: 

Leder   Kenneth Mikkelsen   Tromsø Alpinklubb   

Medlem  Inesa Kellere    Harstad Alpinklubb 

Medlem  Geir Kirkhaug    Finnsnes Skiklubb 

 

Hopp- og kombinertkomité:   

Leder:    Hanne Sætermo   Tromsø Skiklub 

Medlem  Jørn Thomas Hansen   Tromsø Skiklub 

Medlem   Pål Skillingstad   Harstad Skiklubb 

 

Kontrollkomité: 

Leder   Sveinung Karlsen   Medkila Skilag 

Medlem  Beate Overvik    BOIF 

 

Hederstegnkomité:  

Leder   Toril Skaflestad   Bardu IL 

Medlem  Hermod Bjørkestøl   BOIF 

 

Valgkomité: 

Leder    Harriet Nystu    Nordreisa IL  

Medlem  Berit Marie Mortensen  Tromsø Alpinklubb 

Medlem  Stein Morten Gulbrandsen  BOIF 

 

 

Styremøter: 

Det har i tingperioden vært avholdt 18 styremøter og behandlet 90 saker. 

Styremøtene har vært avholdt på Teams. 
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Representasjon: 

Troms skikrets har i tingperioden vært representert ved/på: 

 

-Norges Skiforbunds Skiting 2022 i Molde 

 Hans Petter Bergseth  Tromsø Alpinklubb 

 Jon Arne Torbergsen  Medkila Skilag 

 Jørn Thomas Hansen  Tromsø Skiklub 

 Rune Tøllefsen  Medkila Skilag 

 Siri Rydningen  Øverbygd IL 

 Kristin Bergseth  Tromsø Alpinklubb 

 

- Troms og Finnmark Idettskretsting 2022 i Hammerfest 

Anne Merete Vars  Kvaløysletta Skilag 

 

- Norges skiforbunds kretsledermøter, de fleste digitale 

- Norges skiforbunds høst-og vårmøter 

- Nordnorske møter, de fleste avholdt digitalt 

 

 

Styrets Arbeid 

 

Ved styrets oppstart av perioden var det identifisert flere «hengesaker» etter pandemi som 

styret har gjennomført. Styret har i 2021 og 2022 hatt månedlige møter der det å få fremdrift i 

noen av disse sakene var startet opp, men ikke gjennomført. Mye av den sportslige aktiviteten 

er derfor lagt til grenkomiteene. 

1. Skikretsen hadde vakans stilling som administrasjonssjef som måtte ansettes. 

2. Skikretsen hadde ikke et regnskapssystem som var transparent og 

regnskapsrapportering var på etterskudd og vanskelig å følge opp. 

3. 100 årsjubileum med igangsatt et større arbeid med engasjert koordinator for å skrive 

jubileumsbok. Det opplevdes som viktig at påstartet arbeid ble fullført. 

4. Oppfølging av skistyrets vedtak i 2019 om skiklubbutvikler i alle kretser. 

Styret og skiforbundet ansatte Hanne Kristine Kroken som administrasjonssjef 01.11.2021. 

Hanne hadde da hatt en deltidsstilling en periode der Asgeir Moberg fungerte som adm. sjef. 

Sven Håkon Kulbeck og Hans Petter Bergseth gjennomførte ansettelsesprosessen. 

Det ble igangsatt et pilotprosjekt med å innføre elektronisk regnskapssystem der skiforbundet 

skulle føre regnskapet for kretsen. Piloten skulle se på mulighetene for forbundet å gi 

regnskapstjenester til kretsene og dermed hente hjem noen tjenester slik at dette kunne gi en 

merverdi for krets og forbund. 2 styremedlemmer med regnskapserfaring var involvert i 

prosessen med oppstart av regnskapsførsel til skiforbundet. Etter xx måneder uten 

tilstrekkelig regnskapsrapportering til kretsen valgte skiforbundet å si opp avtalen med 

kretsen. Samarbeidet og tidsaspektet mellom rapporteringer og ferdigstillelse av 

månedsrapporter fungerte ikke tilfredsstillende. Styret har derfor ikke hatt en 

regnskapsrapportering etter intensjonene med tanke på oppdatering og periodisering. Styret 

har inngått en ny avtale om regnskapsføring fra 01.02.2023. Hele prosessen har vært krevende 

for administrasjon og styret. Vi vil nå ha en bedre og mer transparent rapportering fremover. 

Jubileumsbokprosjektet ble fullført til 100 årsmarkeringen, men har nok blitt en kostbar 

erfaring for Troms skikrets. Vi står igjen med et flott produkt, men det var en tanke om at 

dette skulle være inntektsbringende for kretsen. I produksjonsfasen ble det søkt om støtte fra 

en rekke fond og samtlige kommuner og fylke for å støtte bokprosjektet. Det lyktes ikke styret 
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med, og da også salget sviktet gjennom bokhandlere og eget kretskontor sitter vi igjen med 

usolgte eksemplarer. Bøkene har fortsatt en verdi, men Kretsen trenger hjelp fra klubbene for 

å selge ut restlageret av jubileumsboken. 

I forbindelse med ansettelse av skiklubbutvikler har Troms skikrets inngått i et spleiselag 

mellom Finnmark skikrets og skiforbundet der vi deler på lønns og driftskostnader. Styret har 

i perioden søkt Samfunnsløftet om støtte til prosjektet og styret har klart å få kr 1 700 000 

over 3 år etter omfattende arbeid med søknader. Dette krever imidlertid at vi bruker en del 

penger på aktivitet og utstyr før disse utbetales. Det er derfor krevende å holde denne 

aktiviteten oppe uten å komme i skvis likviditetsmessig. 

Det er nedsatt et markedsutvalg for å skaffe sponsorer og inngå avtaler for å finansiere driften 

av langrennslagene og kurs aktivitetene. Utvalget har arbeidet med flere mulige prospekts og 

har i 2023 landet en avtale.  

 

Styret har også sett på løsninger som vil gi en enklere tilgang på aktivitetsdata og utviklingen 

i medlemsdata. Det eneste tilgjengelige er idrettsregistreingen som oppdateres 30.april årlig. 

 

 

 

Medlemsutviklingen i Troms skikrets 

 

 
 

Medlemsutviklingen i Troms skikrets har over flere år vist en negativ trend. Statistikken viser 

en liten stigning fra 2021 til 2022, men det har samlet sett vært nedgang gjennom pandemien. 

Analyser viser at skisporten rekrutterer fra egne rekker, det vil si at barn fortsetter i 

foreldrenes aktivitetstilbud. Dette betyr at vi blir en stadig mindre skifamile og at vi må treffe 

bredere i rekrutteringen. 
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Nedgangen i antall aktive medlemmer viser også en relativ dramatisk nedgang de siste årene. 

Antall aktive medlemmer sank fra 6211 til 5009 i pandemiperioden. Dette er fortsettelsen fra 

en lang varig trend tilbake til 2015. 

 

I 2021 var det 22 idrettslag som ikke fullførte idrettsregistreringen i samordnet rapportering. 

Tidligere har det vært 1-2 lag som ikke registrerte dette. Dette kan forklare noe av nedgangen 

og det er ett av punktene Skikretsen har arbeidet med. 

En så stor nedgang i aktivitet og medlemstall har store økonomiske konsekvenser for driften 

av skikretsen. Deler av finansieringen baserer seg på størrelsen av medlemsmassen. Det er 

derfor svært viktig å snu denne utviklingen. 

 

Administrasjon:  

De administrative oppgavene, herunder økonomistyring har i tingperioden vært ivaretatt av 

administrasjonssjef Hanne Kristine Kroken.  

Arbeidet på kretskontoret i sesongen går med til å administrere reiseopplegg til NC- og NM-

konkurranser for grenene særlig langrenn. Andre oppgaver er økonomioppfølging, 

terminlistearbeid og administrasjon av samlinger. 

 

I august 2022 ansatte kretsen Espen Rognli som skiklubbutvikler. Stillingen er 50% Troms 

skikrets og 50% Finnmark skikrets. Høsten 2022 har gått med til å planlegge og organisere 

aktivitetene for skisesongen. Det har vært stor aktivitet og med utstrakt reise-og 

besøksvirksomhet i skiklubbene i Troms og Finnmark etter oppstart.  

 

Økonomi:  

En viktig oppgave for styret har vært å ha kontroll på kretsens økonomi. Styret har behandlet 

regnskapsrapporter jevnlig og det er langrenn som står for den største økonomien i kretsen. 

Styret har avsatt 2 styremedlemmer som har arbeidet aktivt med økonomen i langrenn. 
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Utdanning/utvikling.   

Et viktig element i utviklingen av skisporten er at vi har gode ledere og trenere.. Mye av 

utdanningen administreres gjennom kretskontoret, men vi har også god hjelp fra 

utdanningsansvarlige i Skiforbundet, i alle grener. I den siste perioden har flere kurs blitt 

gjennomført digitalt, men i flere av grenene har deltakere fra Troms søkt ut til andre miljø der 

kurs er satt opp. Antall kurs som gjennomføres i Troms er fortsatt ikke er på det nivå vi kunne 

ønske. Det etterspørres kurs fra våre klubber, så grunnlaget for å øke kursvirksomheten er til 

stede. Viser for øvrig til rapportene fra de grenene i dette dokumentet. 

Styret vil rette en stor takk til alle kurslærere som har tatt jobben med å gjennomføre kursene. 

 

Informasjon:  

Skikretsens viktigste informasjonskanal ut mot klubber og publikum er fortsatt kretsens 

hjemmeside. Her finnes alt av terminlister, resultater, samlingsplaner og reiseopplegg. Det er 

spesielt langrenn sine sider som er mye besøkt på kretssidene. 

Kretsen har også en offisiell facebookside, samt at det finnes FB-grupper innenfor ulike 

grener og grupperinger. For at våre informasjonskanaler skal bli interessant for våre 

medlemmer, er kretsen avhengig av at klubber, arrangører og andre bidrar med aktuelle saker 

som skjer ute i kretsen. 

 

Anlegg 

Anlegg er et viktig område som må prioriteres enda hardere i kommende tingperiode. Troms 

Skikrets har muligheter for utvikling av anlegg i alle grenene som er integrert i Norges 

Skiforbund. Kretsen har satt i gang en karlegging hos klubbene hvilke anleggsplaner som 

finnes. Dette skal danne grunnlaget for anleggspolitikk og anleggsplan etter idrettens standard 

og forventinger. 

 

Arrangement 

Sesongen 21/22 var preget av avlysninger og restriksjoner. Sesongen 22/23 har det stort sett 

blitt gjennomført arrangementer som planlagt. Et større tilbud av uformelle barneskirenn og 

skicross har vært populært, og må satses enda mer på i kommende periode.  

 

Tillitsverv i Norges skiforbund  

I denne tingperioden har Troms skikrets vært representert i Norges skiforbunds organisasjon 

slik: 

- Torbjørn Skogstad, Leder av langrennskomiteen og styremedlem i NSF 

- Sveinung Karlsen, styremedlem i NSF 

- Toril Skaflestad, nestleder lov og påtale i NSF 

- Turid Krudtå, varamedlem kontrollutvalget 

 

Avslutning 

Skisporten i Troms har utfordringer med tanke på ustabile vinterforhold. Dette er varierende 

fra år til år og manglende kontinuitet på skiforhold gjennom vinteren vi kunne prege sporten. 

Korona epidemien satt spor og det er igangsatt tiltak for å øke rekruttering.  

 

Strategisk er det ønskelig med flere mindre og enklere rekrutteringsanlegg for skiidrett. 

Samtidig må Nors-Norge og skisporten i Troms ta stilling til om man ønsker større anlegg 

med muligheter for internasjonal konkurranse.  
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Det må arbeides mer aktivt med SUM i kretsen. Anlegg, utdanning og arrangement trenger 

utvikling og mer planmessig arbeid. 

 

Utøverne fra Troms markert seg godt, noe som fremkommer i grenenes årsberetninger.  

 

Troms skikrets takker alle som har bidratt til gode sportslige resultater, økonomisk støtte og 

godt gjennomførte arrangement i perioden 2021-2023. 

 

 

Hans Petter Bergseth  Jon Arne Torbergsen  Anne Merete Vars 

Leder    Nestleder     Styremedlem 

 

Øyvind Hansen  Stine Haustreis  

Styremedlem   Styremedlem    
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Beretning Hopp- og kombinertkomiteen 2021-2023 

Hopp og kombinertkomiteens sammensetning i perioden: 

 

Funksjon  Navn 

Leder           Hanne Sætermo  Tromsø Skiklub 

Medlem         Pål Skillingstad  Harstad hopp/kombinert  

Medlem  Jørn Thomas Hansen  Tromsø Skiklub                                                         

 

Dommerkontakt Jørn Tommas Hansen      Tromsø Skiklub 

 

Møter 

Klubbene var representert på vår og høstmøtene.  

 

Økonomi 

Hoppkomiteen har ingen sponsor. Komiteen får et rammetilskudd fra skikretsen til 

administrasjon. 

 

Utdanning 

Det har vært deltakelse på digitalt trenerkurs via skiforbundet hvor 4 trenere fra Tromsø 

Skiklub har deltatt.  

 

Aktivitet og samlinger 

Det har vært 4 hopprenn i kretsen i 2021/2022 og 4 renn i 2023 i Tromsø og Øverbygd. Det 

har vært renn i alle bakker og deltakelse fra 4 år og opp til veteran klasse. Det har vært 15 – 

20 deltakere på rennene. 

 

 

 
 

 

Som avslutning på sesongen 2022 ble det arrangert hoppfest i Tromsø med deltakere fra 

landslaget og med mye publikum. Til sammen var det 35 hoppere som deltok og det ble 

hoppet i K6, K15, K30, K45 og K70.  
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Det ble konkurrert om Grønnåsen Five – hvor vinneren var den med lengst samlet 

hopplengde. Det ble da hoppet i alle bakker. Resultatet ble 1. Jo Rønne Mellingsæter, Orkdal 

hopp/Trønderhopp, 342,0 meter; 2. Johan André Forfang, Tromsø Skiklub/Trønderhopp, 

330,5 meter, 3. Simon Osnes, Tromsø Skiklub, 312,0 meter. 

Dette var en motivasjonsboost for flere av utøverne som har som mål å bli skikkelig gode og 

kanskje bli med på landslaget. 

 

Trenings samling i Fageråsen i Mo i Rana i august 2022 hvor det deltok 11 hoppere fra 

Tromsø. Det var god aktivitet og det var flere av hopperne som utfordret seg og prøvde seg i 

de større bakkene. 

 

I oktober deltok 4 hoppere i Knykenlekene. 

 

Det har vært 1 treningssamling i februar 2023 i Tromsø hvor 25 hoppere deltok. Det ble 

arrangert hopprenn lørdag med renn i alle bakker og fri hopping før og etter rennet med god 

instruksjon fra klubbens trenere. Søndag var det innendørstrening der Håvard Klemetsen med 

hjelp av 2 trenere fra klubben tok med utøverne på en treningsøkt på «landslagsnivå». Det var 

også sosial aktivitet på lørdag med besøk i buldrehallen med Pizza etterpå.  

 

Det har også vært aktivitet i plastbakkene i Grønnåsen og Skjærhaugen fra høsten 2022 og til 

snøen kom. Det er nå mulig for å hoppe hele året. 

Det har også vært inne treninger 1 gang i uka i gymsalen på Alfheim hvor det har vært 2 

trenere til stede ved hver trening.  

 

 

Rekruttering 

Det arbeides aktivt med rekruttering i klubbene og det har vært arrangert hoppskole i Tromsø, 

Øverbygd og Harstad både i 2021/2022/2023 med noe varierende deltakelse.  

I Tromsø har det vært arrangert hoppskole fra januar og så lenge det var snø nok til å hoppe 

og det har vært opp til 25 unge hoppere fra 4 år og oppover på hoppskolen i Grønnåsen. Det 

ble høsten 2022 arrangert hoppskole på plast i Grønnåsens småbakker hvor også de store har 

hoppet. Det har vært trenere i bakkene på hoppskoledagene og kafe i klubbhuset med salg av 

mat og drikke. Dette er med på å danne grunnlag for å få en sammensveiset «hoppfamilie» 

som ønsker å være inkluderende for alle som har lyst å komme å hoppe og drive skilek. 

 

 

Hopplandslaget 

Johann André Forfang fortsetter den gode utviklingen og det ble bronse under NM på Rena og 

VM-sølv i normal bakke, mixed lag, under VM i Planica. VM-sølv i lagkonkurranse stor 

bakke. 

Johann fikk også æren av å åpne den største av de nye hoppbakkene i Granåsen 1.februar i år 

med et svev på 125m.  

 

 

NC Elite 

Andreas Varsi Breivik har hoppet i Norgescup Elite hele sesongen og tok med seg 3 seire og 

noen pallplasser. Han kom på 3. plass sammenlagt i Norgescup med 902 poeng og ble 

premiert for dette i finalerennene i Fageråsen. 

Han har også hoppet FIS-cup. Meldt som prøvehopper i Vikersund. 

Børge Hansen Utby startet i A-klassen denne sesongen. Ble uttatt til å hoppe for  
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Norge i Universiade i USA og kom på 15. plass her. Etter god hopping i Holmenkollen i 

februar med seier og 2. plass i A-klassen rykket han opp i Eliteklassen. Reiste så til FIS-cup i 

Villach og fikk med seg poeng i et av rennene. Han er dermed kvalifisert til Norgescup Elite 

også neste sesong.  

 

Anlegg 

Det pågår kontinuerlig rehabilitering av eksisterende anlegg i Harstad, Øverbygd og Tromsø 

for å oppgradere til mer moderne bakker i våre rekruttanlegg. 

 

Oppsummering 

Aktiviteten har etter pandemien tatt seg gradvis 

opp, men sliter med rekruttering i Harstad og i 

Øverbygd. 

I Tromsø har det har vært god deltakelse på 

hoppskolen og det har vært god oppslutning 

om aktiviteter og hopprenn. Det er gledelig at 

det også er mange jenter som hopper på ski og 

det er en jevn fordeling av gutter og jenter på 

hoppskolen. 

 

Veteranene våre er med på å preppe og holde 

anlegget i orden – de er også pådrivere for å 

rekruttere hoppere til sporten og klubben. Det 

har vært en trenerstab i klubben med god 

kompetanse som er/har vært aktive skihoppere. 

 

Målet for hoppkomiteen er ikke bare å 

rekruttere hoppere – det må også legges 

til rette for at de skal kunne fortsette med 

sporten så lenge de vil. Det er ønske om at de 

aktive hopperne kan delta på treninger/renn 

både i Tromsø, Øverbygd og Harstad. Det har 

også kommet innspill og ønske om samarbeid 

med Nordland skikrets om samarbeid om 

samlinger og renn. 

 

 

Tromsø, 24.05.2023 

 

 

Hanne Sætermo             Pål Skillingstad   Jørn Thomas Hansen 

       Leder            Medlem                Medlem 
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Beretning Alpinkomiteen 2021-2023 

Alpinkomité: 

Leder   Kenneth Mikkelsen   Tromsø Alpinklubb   

Medlem  Geir Kirkhaug    Finnsnes Skiklubb 

Medlem 2021  Inesa Kellere    Harstad Alpinklubb 

Medlem 2022  Trygve Olsen    Harstad Alpinklubb 

 

 

Sammendrag av årsberetning fra Tromsø Alpinklubb: 

Styret konkluderer med at 2023 har vært et aktivt år for klubben med treningsaktiviteter 

samlinger og konkurranser Det sportslige tilbudet har vært utfordrende pga manglende 

treningsplass i sesongen 2022. Mange treninger legge utenfor åpningstid i anlegget. 

Deltakelse på treninger har vært varierende spesielt blant de yngste. Anleggsutviklingen har i 

2022 hatt god fremdrift og reguleringsarbeidet for området er i gang. Egne arrangementer 

gjennomføres med god kvalitet. Klubben leverer gode økonomiske resultater på grunn av en 

aktiv søknadsprosess på midler til aktivitet og anleggsutvikling. 

Styret mener det fortsatt er utviklingspotensial og anbefaler videre utvikling av anlegg, 

arrangement og sportslige aktiviteter 

 

STYRET – Tromsø Alpinklubb, 10. mars 2023 

 

 

Høydepunkter fra Harstad Alpinklubb: 

Fra 29.mars 2023: «Vi er utrolig stolte av den flotte gjengen vi har i klubben, og i dag er vi 

ekstra stolte av U14- og U16-løperne våre som fikk Harstad Idrettsråds Fair Play-pris på 

årsmøtet i kveld. Ungdommene trodde de skulle snakke om det å drive individuell idrett og 

samtidig holde på lagfølelsen og samholdet. Istedet fikk de høre masse skryt om hvordan de 

er med hverandre og foran de andre i klubben, før de fikk vite at de har vunnet Fair Play-

prisen. Det er veldig velfortjent mener vi! Gratulerer til våre flotte ungdommer! Etter 

utmerkelsen ble det pizza på alle. Det flotte bildet skal henges opp i klubblokalet. Tusen takk 

for at dere ser ungdommene våre, Harstad Idrettsråd» 
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Fra 8mars: «Hele 10 U14-løpere fra HAK er nå på plass på Østlandet for årets Telenorleker.  

I går suste de ned en tøff, isete og kupert SG-trasé sammen med rundt 270 unge alpinister fra 

hele landet. Deretter deltok Julie, Stine og Magnus på Team Event for Troms skikrets 

sammen med Daniel fra Tromsø.  

I SG ble Stine og Julie i U14 henholdsvis nr. 16 og 24 og Ingvald i U13 ble nr. 33. Alle de tre 

kom på øvre halvdel av resultatlista i sine klasser og ble dermed også premiert. Veldig godt 

jobbet til disse tre og til de andre løperne våre.» 

 

 
 

Fra 15.mars: «Årets nybegynnerkurs er ferdige! Marie, Lykke, Ingeborg og Kajsa har vist 39 

barn gleden ved å være på ski, og alle barna har hatt stor utvikling og opplevd mye mestring. 

Vi er glade for å se flere av barna på trening hos oss etter kursene, og noen blir faktisk med på 

renn til helga. Tusen takk til Sollifjellet Alpinsenter for tilretteleggingen og til 

Gjensidigestiftelsen for at vi kunne tilby gratis kurs i år. Og ikke minst til kurslederne: dere er 

fabelaktige instruktører og veldig flinke med ungene»  
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Fra 13.november: «Harstad Alpinklubb har en rekordstor tropp på treningssamling i Levi nå. I 

år deltar hele 58 personer hvorav 30 er alpinister, 8 er trenere og resten er foreldre/søsken. 

Løperne møter varierende forhold og får mange gode treningsøkter i bakken. Ekstra stas er det 

å trene sammen med Tromsø Alpinklubb og klubbene fra Finnmark. Utenom treningsøktene 

går det mye i lek og sosialisering, og vi er en sammensveiset gjeng på tur.» 

 

 
 

 

Høydepunkter fra Finnsnes Alpinklubb: 

Fra 11.mars: «Gøy med SalMar Alpinrenn idag! Masse skiglede hos store og små! Takk til 

utøverne for strålende innsats, vi hadde deltakere fra Finnsnes skiklubb, Harstad Alpinklubb, 

Narvik Slalåmklubb og Ankenes Alpinklubb. Takk til publikum, funksjonærer, heis-og 

kafevakter. Og til våre sponsorer som alle bidro til en flott dag.» 
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Fra 29.januar: «Fire trenere og tre ivrige utøvere fra Finnsnes skiklubb har i helga vært på 

Trener-1-kurs i Harstad. Takk til Morten Solberg (som ledet kurset) og Harstad Alpinklubb 

for super og lærerik helg! Vi gleder oss til å bruke det vi har lært på trening i Finnsnesbakken, 

og om flere barn vil hive seg med, er de hjertelig velkommen!» 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Høydepunkt fra Bardu Alpinklubb: 

Fra februar: «Fantastiske forhold i bakken, -7 grader og nypreppa bakke. 

Første trening med U-10 gjennomført i bakken. Det kom 2-3 løpere og fikk prøvd seg på litt 

teknikk trening og vi kjørte løype. Det er plass til flere!» 
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Beretning Tromsø Randoneeklubb 2022-2023  

 

 
 

Funksjon:  

Leder: Frank Holen 

Økonomiansvarlig, Eskil Hansen 

Styremedlem: Kristoffer Forsberg Olsen, treneransvarlig 

Styremedlem: Stine Haustreis, treneransvarlig 

Styremedlem: Magnus Andersen 

Styremedlem: Martin Andersen 

Styremedlem: Elise Andersen, ungdomsrepresentant 

Styremedlem: Brage Skille,ungdomsrepresentant  

Styremedlem: Bjørn Haugo Herfindal. 

 

Møter:  

Det har blitt avholdt et årsmøte, to styremøter og et møte i trenergruppa tidlig høst 2022. En 

egen gruppe har jobbet med verdenscupen i randonee og avholdt egne møter i forbindelse 

med dette.  

 

Utdanning:  

Det har ikke vært arrangert trenerkurs for randonee denne sesongen.  

Klubben har hatt to ungdommer som har vært med på Olympiatoppens talentutvikling 
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Trening /Samlinger:  

Det har blitt arrangert trening en gang i uka fra august 

til og med mars 2023. treningene har vært åpen for alle. 

I tillegg til dette ble det arrangert en samling for 

juniorene i september.  

Det har også enkelte helger vært satt opp testrenn.  

Klubben har hatt deltakere på nasjonale samlinger 

høsten 2022.  

 

 

Landslag:  

Klubben har hatt to utøvere på rekruttlandslaget, Elise 

Andersen (junior) og Bjørn Haugo Herfindal (senior) 

 

 

Konkurranser og resultater:  

EOYF:  

- Elise Andersen deltok i europeisk ungdomsOL som ble arrangert i Italia januar 2023. Hun 

imponerte med en flott 12.plass i den individuelle konkurransen.  

Verdenscup:  

- Bjørn Haugo Herfindal deltok på fire WC; Andorra, Sveits og Italia og Tromsø.  

VM i randonee:  

Fra klubben ble både Elise Andersen(U18) og Bjørn Haugo Herfindal (senoior) tatt ut til å gå 

VM i Italia. Bjørn fikk 9.plass i lagkonkurransen som sin beste notering og 26.plass i vertikal.  

Elise imponerte med en 7.plass i vertikal og 8.plass i individuell.  

 

Norgescup:  

Flere utøvere, de fleste junior/ungdom har deltatt på norgescup.    

BJORLI 3. og 4. 12. 2022 

Navn individuell Sprint (NM) 

Brage Skille (U18) 4.pl 3.pl 

 

Lillehammer 7. og 8. Januar 

Navn Individuell sprint 

Elise Andersen (u18) 2.pl 3.pl 

Ine Skille (u20)  1.pl 

Brage Skille (u18) 3.pl 4.pl 

Iver Holen (u16) 2.pl 1.pl 

Bjørn Herfindal (senior) 3.pl 4.pl 

 

NM Kårvatn. 4.2.23 og 5.2.23  

Navn Individuell Vertikal 

Elise Andersen (u18) 3.pl 1.pl 

Ine Skille (u20) 1.pl 2.pl 

Brage Skille (u18) 4.pl 4.pl 

Iver Holen (u16) 2.pl 2.pl 

Amund Pedersen (u16) 4.pl 4.pl 

Bjørn Herfindal (senior) 7.pl  
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Meråker 12. og 13. Mars 

Navn individuell vertikal 

Iver Holen(U16) 2.pl 1.pl 

 

Romsdalen Rando 25.3.23 

Navn individuell 

Iver Holen(U16) 3.pl 

 

Verdenscup i Randonee 

Det ble avholdt verdenscup i randonee i Tromsø fra 11.April til og med 15.april hvor det ble 

arrangert fire konkurranser. Mixed sprint, vertikal, individuell og sprint. Rundt 100 deltakere 

fra forskjellige land deltok. Tromsø viste seg fra sin beste side med sol fra skyfri himmel alle 

dagene. Tidenes første dirkete sendte tv sending fra en individuell konkurranse ble sendt på 

nrk under fredagens konkurranse på Buren. Verdenscupen ble avsluttet lørdag med 

publikumsvennlig sprint i byen, også denne ble sendt direkte på nrk.  Det har vært gode 

tilbakemeldinger fra både deltakere, støtteapparat og det internasjonale randoneeforbundet 

(ISMF).  

 

OPPSUMMERING:  

Det er gledelig at flere ungdommer har begynt med randonee, og de har flotte resultater fra 

både nasjonale og internasjonale konkurranser.  Klubben jobber for å få til et enda bedre 

opplegg for ungdommene med faste treninger og samlinger.  

Det har naturligvis vært brukt mye tid på å arrangere verdenscup. Klubben har denne 

sesongen ikke hatt ressurser til å jobbe med andre ting enn treninger og verdenscup.       

 

 

Troms Skikrets Randonee, Stine Haustreis 
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Beretning Langrennskomiteen 2021-2023 

I Troms Skikrets snakker vi til hverandre, og ikke om hverandre.  

Vårt mål er mange, glade og gode langrennsløpere. 

 

KOMITEENS SAMMENSETNING 

Leder:     Rune Tøllefsen   Medkila Skilag 

Medlem:   Kenneth Daleng   Salangen ski 

Medlem:   Olaug Iren Fossbakk   BOIF 

Ungdomsrepresentant: Johannes Andberg Stenersen  Kvaløysletta skilag 

Medlem 22/23:  Tove Amundsen Fuglem  Bardu IL 

Medlem 21/22:  Espen Farstad    Burfjord IL 
 

 

Det viktigste for Langrennskomiteen har vært å opprettholde og forbedre gode trenings- og 

samlingstilbud samt reiseopplegg for våre utøvere. Arbeid med kompetanse og terminliste er 

også viktige og omfattende områder. 

 

KRETSTRENERE 

Senior: Rene Hillestad, Team SNN og Truls Hallen, U23 (2021/2023) 

Junior: Line Heimdal, Nils Magnus Bøen Grave, samt trenere ved Nordnorsk skilinje 

og NTG Tromsø. 

15-16 år: Hanne Kristine Kroken og Jesper Abelsen Andreasen 

13-14 år: Dølaski (2021/2022), Johannes Andberg Stenersen og Vilje Gulbransen 

(2022/2023) 

 

KRETSLAG / SAMLINGER 

Senior:  

Det har vært avholdt 9 seniorsamlinger begge de to siste sesongene. Samlingene er åpne for 

alle seniorene, med unntak av Altea og Bodø i 2022, og det er stor oppslutning blant løpere fra 

hele Nord Norge. Trener for Team SNN har vært Rene Hillestad i tingperioden. Truls Hallen 

har vært trenere for U23.  

  

Junior 

Juniorene hadde 5 samlinger i 2021, og 5 samlinger 2022. Juniortrenerne, Line Heimdal og 

Nils Magnus Bøen Grave, har sammen med trenere ved Nordnorsk skilinje og NTG Tromsø 

fått til gode samlinger. I perioden har storsamling Nordreisa og skisamling i Muonio blitt 

gjeninnført.  

 

Aldersbestemt:  

15-16 åringene hadde både i 2021 og 2022 3 samlinger på barmark og 1 på snø- Hanne 

Kristine Kroken og Jesper Andreassen har vært trenere begge sesongene. De har alle gjort en 

veldig bra jobb og samlingene har fått gode tilbakemeldinger fra de aktive. Samlingene i 2021 

var preget av mange avmeldinger grunnet korona, men alle samlingene har likevel hatt 

mellom 35 og 45 deltakere.  

 

13-14 åringene har hatt 4 samlinger i perioden, 2 i 2021 og 2 i 2022. Dølaski var trener for 

gruppa i 2021, mens Johannes Anberg Stenersen og Vilje Marie Gulbransen har vært trenere 

for gruppa i 2022. Samlingene har hatt stort sosialt fokus, og deltakerne har skapt nye 

vennskap på tvers av klubber.  
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TEAM ELON NORD-NORGE 

Regionlaget har vært i drift siden sesongen 2012/2013, altså i 11 sesonger.  

Regionlaget bestod av 8 løpere i sesongen 2021/2022 og 7 løpere i sesongen 2022/23. Kristian 

Skogstad har vært trener i denne perioden. 

Laget ledes av en styringsgruppe bestående av 3 medlemmer fra Finnmark, Troms og 

Nordland, samt to representanter fra NSF, Per Oskar Andersen og Ulf Morten Aune. Leder av 

styringsgruppen har i perioden vært Per Oskar Andersen.  

 

TEAM SPAREBANKEN NORD – NORGE: 

Teamet ble i perioden tatt inn under samme paraply som Team Elon. Dette er ihht vedtak som 

ble gjort for 10 år siden mellom de Nord Norske kretsene. 

 

Sesong 2021/2022. 

Trener: René Hillestad 

Herman Nordstrand Fiksen, Alta IF – Langrenn 

Anette Kjellbergvik, Kvaløyslette Skilag 

Maximilian Bie, BOIF 

Nikolai Solem Eiterjord, Innstranda IL 

Erik Nicolaisen, Senja Ski 

Erik Frost, Tromsø Skiklubb Langrenn 

Arthur Kruse Sørensen, Tromsø Skiklubb Langrenn 

Teodor Kruse Sørensen, Tromsø Skiklubb Langrenn 

 

Sesong 2022/2023. 

Trener: René Hillestad 

Edvin Frost, Tromsø Skiklubb Langrenn 

Teodor Kruse Sørensen, Tromsø Skiklubb Langrenn 

Erik Nicolaisen, Senja ski 

Nikolai Solem Eiterjord, Innstranda IL Langrenn 

Arthur Kruse Sørensen, Tromsø skiklubb langrenn 

Hermann Nordstrand Fiksen, Bossekopp UL 

Ingrid Mathisen, Fauske IL 

Ida Storjord Tovås, Fjell skilag 

Ingeborg Hansen, Medkila skilag 

 

RESULTATER 

https://www.skiforbundet.no/langrenn/skirenn/livereslangrenn/ 

 

Tromsløpere som representerte Norge internasjonalt: 

 

Sesongen 2021-2022  

Synne Arnesen   Scan cup 

Ingrid Andrea Guldbrandsen  Scan cup, WC, U23 VM Lygna 

Anna Svendsen   Scan cup, WC, Tour de ski  

https://www.skiforbundet.no/langrenn/skirenn/livereslangrenn/
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Silje Theodorsen   Scan cup, Tour de ski, WC 

Erik Valnes    WC, Tour de ski, OL i Kina 

 

 

Sesongen 2022–2023: 

Synne Arnesen   Scan cup 

Ingrid Andrea Guldbrandsen  Scan cup, WC, U23 VM Whistler 

Anna Svendsen   Scan cup, WC, VM i Planica 

Silje Theodorsen   WC, Tour de ski, VM i Planica  

Erik Valnes    Scan cup, WC, VM i Planica 

 

 

Resultater 2021-2022 – beste plasseringer  

 

Scan cup: 

Synne Arnesen 

17.plass 10 km (K),Beitostølen 

19.plass  10 km (F), Beitostølen 

 

Ingrid Andrea Gulbrandsen 

 9.plass  sprint (F), Falun 

 16.plass  sprint (F), Otepää 

 

 Anna Svendsen 

 1.plass  sprint (K), Beitostølen 

 7.plass  10 km (K), Beitostølen 

11.plass  10 km (F), Beitostølen 

Silje Theodorsen 

 1.plass  10 km (K), Beitostølen 

 3.plass  20 km (K) / 10 km (K), Oteää 

 7.plass  sprint (F), Oteää 

 

U23 VM Lygna 

Ingrid Andrea Gulbrandsen 

7.plass sprint (F) 

 

World Cup:  

Ingrid Andrea Gulbrandsen 1 WC start 

34.plass sprint (K), Drammen 

 

Anna Svendsen 14 WC starter 

10.plass sprint (K), Falun 

17.plass sprint (K), Ruka 

22.plass 10 km (K), Val de Fiemme 

 

Silje Theodorsen 9 WC starter 

3.plass 10 km (K), Beitostølen 

4.plass 10 km (F), Beitostølen 

18.plass 10 km (K), Val di fiemme / 10 km (K), Lahti 
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Erik Valnes 13 WC starter 

2.plass sprint (K), Oberstdorf  

3.plass sprint (K), Ruka 

4.plass sprint (F), Davos / Sprint (F), Lenzerheide / 15 km (K), Ruka 

 

Tour de ski: 

 Anna Svendsen  

38.plass 

Silje Theodorsen 

22.plass 

Erik Valnes 

 8.plass 

 

OL i Kina: 

Erik Valnes 

1.plass teamsprint (K) 

 

Resultater 2022-2023 - beste plasseringer 

 

Scan cup 

Synne Arnesen 

19.plass 30 km (K), Falun 

24.plass 10 km (F), Falun 

 

 Ingrid Andrea Gulbrandsen 

 6.plass  sprint (K), Östersund 

 7.plass  sprint (K), Falun 

 

Anna Svendsen 

1.plass  sprint (K), Falun 

2.plass  sprint (K), Östersund 

3.plass  30 km (K), Falun 

 

 

Erik Valnes 

1.plass  sprint (K), Falun 

 

 

U23 VM Whistler 

Ingrid Andrea Gulbrandsen 

6.plass sprint (K) 

 

World Cup: 

 

Ingrid Andrea Gulbrandsen hadde 1 WC start 

 20.plass sprint (K), Drammen 

 

Anna Svendsen hadde 8 WC starter 

8.plass sprint (K), Lahti 

10.plass sprint (K), Les Rousses 
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12.plass sprint (K), Ruka  

14.plass 10 km (K), Lillehammer 

 

Silje Theodorsen hadde 18 WC starter 

4.plass 20 km jaktstart (F), Ruka 

6.plass 10 km (F), Les Rousses 

8.plass 10 km (K), Oberstdorf 

12.plass 10 km (K), Ruka 

 

Erik Valnes hadde 17 WC starter 

2.plass sprint (F), Falun / Sprint (K), Drammen 

3.plass sprint (K), Lahti 

4.plass sprint (F), Toblach / Sprint (K), Ruka 

 

Tour de ski: 

Silje Theodorsen 

13.plass 

 

 

VM i Planica  

 Anna Svendsen 

 13.plass sprint (K) 

 Silje Theodorsen 

 12.plass skiatlon 

 24.plass 10 km (F) 

 Erik Valnes 

 11.plass  sprint (K) 

 

 

NM-senior 

 

2022 Harstad stafett – deltagende lag fra Troms:  

 

Damer  

9.plass TSKL: Anna Svendsen, Tone Lise Pedersen, Synne Arnesen 

17. BOIF:  Tuva Gulbrandsen, Silje Storaa, Lisa A Valnes 

20. Medkila:  Ingeborg Hansen, Benedikte L. Vaeng, Herborg Skjelle 

 

Herrer 

19. TSKL:  Erik Mathisen, Teodor K. Sørensen, Edvind Frost 

28.Medkila 1.lag: Andreas Skjelle, Sigve B Novstad, Sindre Torbergsen 

29.Medkila 2. lag: Sivert Østberg-Tømmervik, Martin Mikkelsen, Kjell A Kristiansen 

30.If Kilkam: Ask Jørgensen, Kristian Johansen, Jakob Skillingstad 

 

2023 Vind stafett - deltagende lag fra Troms:  

 

Damer:  

3.plass TSKL: Anna Svendsen, Synne Arnesen, Tone Lise Pedersen 
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Herrer:  

12.plass TSKL: Erik Mathisen, Edvind Frost, Jakob Fredrik D. Hanssen 

 

 

Tromsløpere topp-10 i NM: 

 

2022 2023 

Synne Arnesen, 7.plass 10 km (K) Synne Arnesen – 7.plass 5 km (K) 

Anna Svendsen, 4.plass sprint (K) Ingrid A Gulbrandsen- 3.plass 5 km (K) U23  

Erik Valnes – 1.plass sprint (K) Silje Theodorsen- 5.plass 10 km (F) 

 Anna Svendsen- 7.plass 30 km (K), 8.plass 

5 km (K) 

 Erik Valnes – 1.plass sprint (F) 

 

PARA 

Vilde Nilsen; Kvaløysletta Skilag, har hatt to fantastiske sesonger og har oppnådd resultater 

som er over all forventning av en så ung utøver. Hun har siden sesongen 2017/2018 vært på 

landslaget.  

 

Resultater: 

2022: 

Paralympics, Beijing 2022 

Nr. 2 sprint, fri 

Nr. 3 stafett, Open Relay 

Nr. 5. 10 km fri 

 

WC sammenlagt 

Nr. 2 Langrenn 2022  

 

WC sammenlagt 

Nr. 1 Langrenn 2023  

 

VM 

Östersund, SWE 2023 

Nr. 1 18 km klassisk 

Nr. 1 10 km fri 

Nr. 2 sprint fri 

Nr. 2 stafett, Open Relay 

                  

VMjr 2023 

Nr. 9, Sprint, klassisk. Ingeborg Andberg Stenersen, Kvaløysletta SL 

             

NM junior 2022 

Plass Distanse Navn Klasse Klubb 

2 Fri  Tuva Mathea Gulbrandsen K 17 BOIF 

3 Fri  Ellinor Marie Ness K 17 TUIL ski  

6 Fri Robert Skog Kristiansen M 19/20 Tromsø skiklubb 

2 Klassisk Tuva Mathea Gulbrandsen K 17 BOIF 

5 klasisk Ellinor Marie Ness K 17 TUIL ski  
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6 Klassisk Ingeborg Andberg 

Stenersen 

K 19/20 Kvaløysletta 

6 Klassisk Robert Skog Kristiansen M 19/20 Tromsø skiklubb 

7 Stafett Ingeborg Andberg 

Stenersen, Ingeborg 

Hansen, Tone Lise 

Pedersen, Tuva Methea 

Gulbrandsen 

Kvinner  

 

NM junior 2023 

Plass Distanse Navn Klasse Klubb 

8 Fri teknikk Astrid Elida Vaeng 

Bernhardsen 

K 17 Tromsø skiklubb 

5 Fri teknikk Noah Marius Olsen  M 17 Tromsø skiklubb 

9 Fri teknikk Sigve Eirik Benoninsen M 17 Nordreisa 

7 Fri teknikk Ellinor Marie Ness K 18 TUIL ski Tromsdalen 

7 Klassisk Astrid Elida Vaeng 

Bernhardsen 

K 17 Tromsø skiklubb 

6 Klassisk Jonas Malmo Skogstad M 17 Kvaløysletta skilag 

8 klassisk Noah Marius Olsen  M 17 Tromsø skiklubb 

10 Klassisk Sigve Eirik Benoninsen M 17 Nordreisa 

10 Klassisk Tuva Mathea Gulbrandsen K 18 BOIF 

7 Klassisk Tone Lise Pedersen  K 19/20 Tromsø skiklubb 

5 Stafett Ingeborg Andberg 

Stenersen, Astri Reithe 

Lunde, Astrid Elida Vaeng 

Bernhardsen, Tone Lise 

Pedersen 

Kvinner  

7 Stafett Henry Skjønsfjell, Vetle 

Arder Skildheim, Noah 

Marius Olsen, William 

Lundberg 

Menn   

 

 

 

Hovedlandsrennet 2023:  

Plass Distanse Navn Klasse Klubb 

4 Cross Tiril Hansen Sandberg J15 Bardu IL 

10 Cross Jacob Øverås G15 Tromsø skiklubb 

4 Sprint Mia Brustad – Olsen J15 Tromsø skiklubb 

6 Sprint Jacob Øverås G15 Tromsø skiklubb 

4 Sprint Magnus Vassbakk G16 Tromsø skiklubb 

5 klassisk Mia Brustad – Olsen J15 Tromsø skiklubb 

7 klassisk Håkon Romsaas G16 Tromsø skiklubb 

6 Stafett Karmen Angermo Birkely, Mia 

Brustad- Olsen, Jonette Celia 

Evensen, Martine Sofie Skog 

Jenter  

8 Stafett Håkon Romsaas, Noa Gulbrandsen, 

Peder Kristian Heimdal, Magnus 

Gutter  
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Vassbakk 

 

 

Hovedlandsrennet 2022:  

Plass Distanse Navn Klasse Klubb 

5 Distanse 

fri 

Mia Brustad – Olsen J15 Tromsø skiklubb 

4 Distanse 

fri 

Astrid Elida Vaeng Bernhardsen J16 Tromsø skiklubb 

8 Distanse 

fri 

Sigve Eirik Benoninsen G16 Nordreisa IL 

7 Sprint 

klassisk 

Mia Brustad – Olsen J15 Tromsø skiklubb 

8 Sprint 

klassisk 

Erle Sagerup- Nordkild J16 Kvaløysletta skilag 

9 Stafett Erle Sagerup- Nordkild, Mia 

Brustad-Olsen, Eline Andrea Vaeng 

Bernhardsen, Astrid Elida Vaeng 

Bernhardsen 

Jenter  

8 Stafett Johan Malmo Skogstad, Snorre 

Skogstad, Sebastian Brattli, Sigve 

Eirik Benoninsen 

Gutter  

 

 

Norges Cup for junior sammenlagt 2021/2022: 

Følgende løpere oppnådde topp 10 plasseringer:  

Nr. 2  Tuva Mathea Gulbrandsen, BOIF, K 17  

Nr. 9   Marie Ness, Tromsdalen UIL, K 17 

Nr. 10  Astrid Reithe Lunde, Røyken IL, K 18 

 

Norges Cup for junior sammenlagt 2022/2023: 

Nr. 5 Astrid Elida Vaeng Bernhardsen, Tromsø skiklubb, K17 

Nr. 6 Erle Sagerup- Nordkild, Kvaløysletta skiklubb, K17 

Nr. 7  Jonas Malmo Skogstad, Kvaløysletta skilag, M 17 

 

Kong Haralds ungdomsstafett 2022 

Troms 1, Nr. 5 

Mia Brustad-Olsen, Tromsø skiklubb 

Peder Kristian Heimdal, Bardu IL 

Astrid Elida Vaeng Bernhardsen, Tromsø skiklubb 

Johan Malmo Skogstad, Kvaløysletta skilag 

 

Troms 2, nr. 16 

Jonette Celia Evensen, Bardu IL 

Steinar Osdal, Medkila skilag 

Erle Sagerup Nordkild, Kvaløysletta skilag 

Snorre Skogstad, Kvaløysletta skilag 
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Kong Haralds ungdomsstafett 2023 

Troms 1, nr. 11 

Tiril Sandberg, Bardu IL 

Håkon Romsaas, Tromsø skiklubb 

Mia Brustad – Olsen, Tromsø skiklubb 

Peder Kristian Heimdal, Bardu IL 

 

Troms 2, nr. 12 

Sigrid Hjelset Andersen, Tromsø skiklubb 

Jacob Øverås, Tromsø skiklubb 

Jonette Celia Evensen, Bardu IL 

Noa Gulbrandsen, Nordreisa IL 

 

UTDANNING/KOMPETANSE  

Det er gjennomført grasrottrenerkurs på Kvaløysletta. Nordnorsk skilinje i Nordreisa har 

gjennomført Trener1 kurs med 34 deltakere, våren 2021. Ellers har det vært gjennomført 2 TD 

kurs og utdannet en del TD og arrangørfolk siste 2 år. 

 

 

TEKNISK DELEGERT (TD) 

Det har vært gjennomført 2 kurs og det er nok TDer i skikretsen. De 2 siste sesongene har alle 

kretsrenn hatt TD. Det har også vært flere forskjellige TD er i arbeid siste sesong etter 

kursingen. Denne funksjonen blir mer og mer viktig for å kunne gjennomføre skirenn ihht 

våre konkurranseregler. Spesielt har vi erfart dette de siste sesongene, etter at nye regler ble 

innført av FIS og NSF. 

I kretsens handlingsplan som skal vedta på kretstinget ligger det inne et mål om at alle 

klubber som arrangerer skirenn skal ha en utdannet TD. Det må mobiliseres både fra krets og 

klubb for å oppnå dette. Troms Skikrets har også 3 TD er på nasjonalt/internasjonalt nivå. Det 

er veldig bra. Alle 3 er rundt 50-55 år. Det jobbes med å få 2-3 nye kandidater opp slik at 

Troms fortsatt kan være godt representert på denne arenaen. 

 

ARRANGEMENT 

Vi har flere dyktige arrangørklubber i kretsen. Vi har som mål å arrangere minimum ett 

nasjonalt eller internasjonalt arrangement hver sesong, så vi håper flere klubber har anledning 

til å påta seg større arrangement kommende år. 

 

NM del 1 ble arrangert sist vinter av IF Kilkam/Medkila Skilag i Harstad. 

 

Totalt har det i perioden vært avholdt 38 (2019/2020) og 11 (2020/2021) terminfestede 

skirenn i Troms Skikrets. I 2022 er man tilbake på nivå med 2019/2020. Det har vært en del 

nedgang i deltakelsen, noe kretsen har satt i gang tiltak for å forbedre.  

 

Det ble sommeren 2021 og 2022 arrangert rulleskicup i Troms med 4 konkurranser.  

 

Terminlisten har, som de siste sesongene vært relativ fyldig. 

«SNN-Cup» for 13-16 år har nå vært gjennomført i sju sesonger. Sparebank1 Nord Norge og 
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LK har lagt mye ressurser i å gjøre cupen attraktiv for løperne. Det virker som interessen for 

cupen er stor i fylket og de renn som inngår i cupen trekker mange deltakere. Det arrangeres 

åtte cup-renn, hvorav seks teller i sammendraget. De siste 2 sesongene har det også vært 

SNN-Cup for juniorklassene og premiering for deltakelse i aldersbestemte klasser. 

 

 

ØKONOMI 

Langrennskomiteen i Troms Skikrets gikk i 2021 og 2022 med overskudd på til sammen kr 

439. 212, -. I 2021 ble det overskudd på kr. 491 328,- og i 2022 ble det et underskudd på kr. 

52 116,-. Langrennskomiteen har ved utgangen av 2022 en egenkapital på kr 929 519,- Det 

har etter LKs oppfatning vært en fornuftig disponering av tilgjengelige midler som primært 

har vært rettet mot selve aktiviteten og nødvendig støtteapparat ved vår deltagelse i ulike 

arrangement. For å organisere den aktiviteten man gjør gjennom LK og Team SNN/ELON er 

det helt nødvendig og ha en egenkapital på rundt 1 mill kroner.  

 

Samarbeidsavtalen med Sparebank1 Nord-Norge ble fornyet for 3 år, og går ut i 2025. Dette 

gjelder også SNN cupen. 

 

Det er også inngått en 3 årig avtale med Samfunnsløftet til seniorsatsing. Midlene er 

øremerket med et fast årlig beløp til seniorsatsingen rundt «Team SNN» og det øvrige går til 

organisering av opplegget for de senior utøverne i kretsen som ikke kommer på noe lag.  

 

Sparebank1 Nord Norges bidrag til skiidretten i Troms har stor betydning for at kretsen og 

klubbene kan tilby et gode opplegg for langrennsløpere i fylket.   

 

Team SNN har fikk fra 2022 eget regnskap. Team SNN gikk i perioden med et samlet 

underskudd på kr 301 739 for 2022. Dette har trenerapparatet stort sett ryddet opp i allerede 1 

mai, og man har god kontroll på den økonomiske situasjonen i laget. SNN har en tilsvarende 

størrelse i negativ egenkapital 31.12.2022. Det finnes et varelager på et betydelig beløp som 

ikke er aktivert i regnskapet, men som brukes videre neste sesong. 

 

Team Elon Nord-Norge gikk i perioden med et samlet underskudd på  

kr 596 263,-. I 2021 gikk teamet med overskudd på kr 39 994,- og i 2022 ble det underskudd 

på kr 636 257,-. Dette kommer av økte kostnader og sviktende sponsorarbeid. Styringsgruppa 

jobber hardt for å snu dette. 

  

Team Elon har en negativ egenkapital pr 31.12.22 på kr 338 471,-.  
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SLUTTORD 

«Gul-lua» er fortsatt et 

«nasjonalsymbol». Den virker samlende 

og er i tillegg veldig praktisk når man er 

ute på nasjonale renn og mesterskap.  

Dette gjør jobben for vårt støtteapparat 

lettere. 

Vi får også god eksponering i NRK, 

spesielt under NM for senior, og ikke 

minst under vinterens VM og World-

Cup de 2 siste sesongene. Der våre 

løpere både presterer godt og viser hvor 

de kommer ifra. Vi har et godt miljø i 

Troms på alle alderstrinn og LK anser 

det som svært viktig å opprettholde miljøet og det legges stor innsats rundt å ha gode trenings- 

og renntilbud til våre løpere. Dette tilbudet er svært avhengig av de dyktige og svært 

engasjerte trenerne og lederne vi har i Troms. Det nedlegges utallige dugnadstimer i løpet av 

sesongen. Det er dette arbeidet som gjør at vi får til det unike fellesopplegget rundt nasjonale 

konkurranser, som mange i Ski Norge misunner oss. Det er viktig å komme tilbake med gode 

opplegg nå i etterkant av korona, slik at vi kan reetablere den gode samhandlinga i sesongene 

som kommer. 

Det har også vært to gode sesonger resultatmessig, der våre utøvere har fått lov til å 

konkurrere.  

  

LK vil takke løpere, klubber og kretsadministrasjonen for samarbeidet i de to årene. Det blir 

endringer i komiteen kommende periode og vi ønsker det nye LK lykke til videre. Det blir en 

spennende og innholdsrik tid også fremover! 

 

Langrennskomiteen 2021-2023 

 

 

Rune Tøllefsen   Kenneth Daleng  Johannes Andberg Stenersen 

Leder    Medlem   Ungdomsrepresentant 

 

 

Olaug Iren Fossbakk  Espen Farstad   Tove Amundsen Fuglem  

Medlem   Medlem   Medlem 
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Troms Skikrets Handlingsplan 

(Basert på NSF-Strategidokument for 2021-2025 «Skiglede for alle»)  

  

Verdigrunnlag   
 

Visjon   

Skiforbundet skal arbeide for at alle mennesker gis mulighet til å utøve idrett ut fra sine 

ønsker og behov.   

Skiforbundets visjon er: Mange, gode og glade skiløpere   

   

 Verdier   

Skiforbundets arbeid bygger på det samme verdifundamentet som Norges idrettsforbund og 

olympiske og paralympiske komité (NIF) bygger på.   

 Skiidrettens verdier 

er:   

   

• Organisasjonen skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet, åpenhet og 

likeverd   

• All skiaktivitet skal bygge på grunnverdier som glede, felleskap, helse og 

ærlighet  

 

 

Utøveren i sentrum  
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Kjernevirksomheten for både klubb, krets og forbund er knyttet til  

• Trenere  

• Arrangement  

• Anlegg  

  

Øvrige rammebetingelser  

• Opplæring og utdanning  

• Kommunikasjonsarbeid  

• Økonomiske rammevilkår  

• Internasjonalt arbeid  

• Samhandling – på tvers i organisasjonen og mellom organisasjoner 

 

Skiforbundets Utviklingsmodell    
Skiforbundets Utviklingsmodell, som danner grunnlag for alle hovedmål og delmål som skal nås 

i planperioden, og den dekker alle innsatsområder.   

   

   

   

  

 

 

  

Gjennom skiforbundets utviklingsmodell skal det utvikles nye aktivitetstilbud som ivaretar 

medlemmenes mulighet til å drive breddeidrett og toppidrett, på tvers av grener og andre 

idretter, tilrettelagt enkeltindividets økonomiske evne. Modellen skal være skiidrettens røde 
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tråd i kommende periode. Den gir føringer for hvordan framtidens organisasjon, utøvere, 

trenere, ledere, anlegg og arrangement skal være.   

   

Målet er at skiidretten skal legge til rette for flest mulig, lengst mulig og best mulig. I dette 

ligger at vi skal skape aktivitet både for utøvere med funksjonsnedsettelse og for 

funksjonsfriske utøvere og for mennesker som ikke har et tradisjonelt forhold til snø og ski. 

Skiidretten skal inkludere mennesker fra alle samfunnslag. Som fellesskap skal vi være 

inkluderende med hensyn til nivå, alder, kjønn, sosial- og kulturell bakgrunn, funksjonsevne, 

seksuell orientering og økonomisk evne. Skiidretten skal være en del av hverdagsintegreringen 

i samfunnet, og den skal gi livslang bevegelsesglede.   

   

   

Skikretsen skal: 
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Troms Skikrets handlingsplan «med utøveren i sentrum»  

Utøver  Troms skikrets vil jobbe for å rekruttere og beholde så mange som 

mulig i skisporten under overskriften «mange gode og glade 

skiløpere». Kretsen vil bistå klubbene i rekrutteringsarbeidet med 

støtte for trenere, klubbledere og gjennom praktisk støtte til 

rekrutterende arrangement som skisprell og skikaruseller.   
Anlegg  Troms skikrets vil arbeide for at klubbene i Troms utvikler anlegg 

som legger til rette for rekruttering og lokale arrangement. Anleggene 

bør lokaliseres der mennesker møtes og legge til rette for aktivitet for 

både uorganisert aktivitet, treninger, lokale arrangement og regionale 

konkurranser.   
Arrangement  Troms skikrets vil bidra til at det arrangeres nye konkurranseformer 

for å gi barn og unge enda bedre arenaer for å oppleve glede og 

mestring på ski uavhengig av ambisjoner, ferdigheter og økonomi.   
Trener  Troms skikrets ønsker å rekruttere og beholde trenere som kan gjøre 

en jobb for skiløpere på alle nivåer. Kretsen vil legge til rette for 

trener 1-kurs i alle regioner av kretsen i løpet av neste år, slik at vi 

kan gi påfyll til eksisterende og utdanne nye trenere. Skikretsen vil 

også legge opp til nettverksmøter for trenere i forbindelse med 

rennhelger og samlinger for å bygge sterkere kompetanse og 

delingskultur.   
Opplæring og 

utdanning  

Utover trenerkurs vil skikretsen legge til rette for opplæring i sentrale 

arrangørferdigheter som tidtaking, rennledelse, TD gjennom 

kompetansedeling og fadderskap.   
Kommunikasjonsarbeid  Gjennom bruk av SoMe som facebook og Instagram vil Kretsen dele 

og spre nyheter og gladsaker i kretsen. Dette skal blant annet skje 

gjennom bruk av felles emneknagger for å knytte skikretsen sammen. 

Det er viktig at kretsen legger vekt på å dekke alle skigrener i dette 

arbeidet slik at aktivitet i langrenn, alpint, freeski, hopp, kombinert og 

randonee blir publisert for et større publikum. 

#tromsskikrets #skigledeforalle  
Samhandling  Troms skikrets vil arbeide for å bedre samarbeide mellom klubber, 

ulike skiidretter og andre idretter. Dette vil blant annet skje gjennom 

felles samlinger på tvers av grener og tilrettelegging for at barn kan 

delta i flere idretter. Vi vil invitere til møter i regionene for å 

diskutere samarbeid og rekruttering, felles miljøsamlinger mm.  
Økonomiske 

rammevilkår  

Bruktmarked og utlånsordninger er viktige tiltak for å holde 

kostnadene for utøverne nede. Å sikre et godt lokalt aktivitetstilbud er 

et viktig virkemiddel. Troms skikrets vil gjennom egne reiseopplegg 

og rennarrangement gi et tilbud til sine løpere som er så billig og 

kvalitetsmessig godt som mulig.  
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Idrettsregistrering 2021 og 2022 

  
2022 2021 

Klubb sum 

kvinner 

sum 

menn 

totalsum 

2021 

sum 

kvinner 

sum menn totalsum 2021 

Totalt Troms Skikrets 2100 2625 4725 2221 2788 5009 

Andørja Sportsklubb - ski 64 76 140 107 47 154 

Ankenes Skiklubb 47 64 111 12 10 22 

Bakkeby IK 0 0 0 0 0 0 

Ballangen Ski 25 29 54 33 42 75 

Bardu Alpinklubb 3 9 12 6 5 11 

Bardu Idrettslag 66 104 170 62 94 156 

Bardufoss og Omegn 

Idrettsforening 

92 98 190 103 128 231 

Bjerkvik IF 22 13 35 8 9 17 

Botnhamn Ungdoms og 

Idrettslag 

17 22 39 44 36 80 

Breivik IL 7 12 19 13 23 36 

Brøstadbotn Idrettslag 21 23 44 0 5 5 

Burfjord Idrettslag 35 37 72 28 34 62 

Dølaski 0 10 10 0 10 10 

Finnsnes Skiklubb 1 4 5 0 0 0 

Fjell Skilag 80 75 155 149 135 284 

Furuflaten Idrettslag 17 9 26 31 19 50 

Gibostad Idrettsforening 8 15 23 12 17 29 

Grovfjord Idrettslag 0 1 1 0 7 7 

Harstad Alpinklubb 60 52 112 53 57 110 

Harstad Skiklubb 1 10 11 2 12 14 

Havørn/Senjahopen UIL 40 37 77 31 23 54 

Herjangsfjellet Tur og 

Løypelag 

59 68 127 5 15 20 

Ibestad Idrettslag 0 0 0 0 0 0 

Idrettslaget Foss 18 24 42 0 0 0 

Idrettslaget Ulfstind 33 32 65 23 21 44 

If Kilkameratene 2 8 10 4 27 31 

IL Blåmann 27 23 50 25 27 52 

IL Framsyn  25 20 45 37 43 80 

IL Kampen 0 0 0 0 0 0 

IL Pioner Ski 37 61 98 32 51 83 

IL Santor 3 7 10 3 7 10 

IL Vårsol  0 0 0 0 0 0 

Indre Kåfjord Idrettslag 7 8 15 0 0 0 

Josefvatn Idrettslag 30 36 66 29 33 62 

Jægervatnet Idrettslag 24 37 61 25 39 64 

Kattfjord Sportsklubb 0 0 0 0 0 0 

Kjønna IL 4 3 7 4 4 8 
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Kvaløysletta Skilag 71 114 185 109 148 257 

Kvæfjord Idrettslag 36 39 75 34 50 84 

Kårvikhamn Idrettslag 20 18 38 3 6 9 

Lakselvdal Sprint 0 0 0 0 0 0 

Laksvatn Skiskytterlag 12 12 24 9 6 15 

Lavangen Idrettsforening 46 42 88 49 48 97 

Lyngen Alpinklubb 27 20 47 0 0 0 

Lyngen/Karnes IL 54 48 102 54 41 95 

Manndalen Ungdoms og 

Idrettslag 

21 24 45 15 13 28 

Medkila Skilag 101 130 231 119 162 281 

Mellembygd Idrettslag 41 40 81 41 35 76 

Målselv Idrettslag 13 8 21 17 13 30 

Narvik Skiklubb 48 73 121 0 0 0 

Nordkjosbotn Idrettslag 0 0 0 0 0 0 

Nordreisa Idrettslag 41 67 108 47 87 134 

Oksfjord og Straumfjord 

Idrettslag 

0 0 0 0 0 0 

Olderdalen IK 42 37 79 16 13 29 

Ringvassøy IL 17 28 45 0 0 0 

Rotsundelv Idrettslag 13 17 30 25 36 61 

Røyken UIL 47 37 84 37 29 66 

Salangen IF Ski 17 16 33 19 23 42 

Sandtorg Ungdoms- og 

Idrettslag 

0 1 1 0 0 0 

Seljeskog Idrettslag 2 4 6 0 1 1 

Senja Ski 51 67 118 94 128 222 

Skarven Idrettslag 11 12 23 0 0 0 

Skibotn Idrettslag 0 0 0 0 0 0 

Skjervøy IK 65 62 127 103 157 260 

Skognes Omegn IL 0 0 0 0 0 0 

Skøelv Idretts- og Grendelag 0 0 0 0 0 0 

Skånland Sportsklubb 0 0 0 0 0 0 

Sletta UIL 0 0 0 4 1 5 

Storfjord IL 1 0 1 28 18 46 

Storsteinnes Idrettslag 48 42 90 38 52 90 

Svalbard Turn Idrettslag 14 16 30 23 42 65 

Sør-Kvaløya IL Skigruppa 29 41 70 57 75 132 

Sørreisa Skilag 10 21 31 13 26 39 

Sørvikmark Idrettslag 0 0 0 0 0 0 

Tennes og Omegn IL 0 0 0 10 15 25 

Tromsø Alpinklubb 70 128 198 76 125 201 

Tromsø Randoneeklubb 15 40 55 18 36 54 

Tromsø Skiklub 33 59 92 15 31 46 

Tromsø Skiklubb Langrenn 77 127 204 102 162 264 

Tromsøstudentenes IL 60 58 118 45 48 93 

TUIL Ski Tromsdalen 17 45 62 17 39 56 
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Unglyn IL 15 15 30 22 26 48 

Vannøy Sportsklubb 13 13 26 20 26 46 

Vesterfjell og Omegn IL 0 1 1 27 28 55 

Øverbygd Idrettslag 13 21 34 18 19 37 

Øverbygdhopp 1 19 20 2 9 11 

Øvre Salangen Idrettslag 13 36 49 14 34 48 
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Lov for Troms Skikrets 

LOVNORM FOR SÆRKRETSER/REGIONER 

 

Vedtatt av Idrettsstyret 16. november 2021. 

 

LOVNORM FOR SKIKRETSER 
 

Vedtatt av Skistyret 17. mars 2023. 
 
 

LOV FOR TROMS SKIKRETS 
 

Sist endret 3.juni 2023. 

 

§ 1 Formål 

 

(1) Skikretsens formål er å arbeide for skiidrettens utvikling innen kretsen, og å fremme 

samarbeidet med idrettslagene. Kretsen skal bistå Norges Skiforbund (NSF) i alle 

spørsmål som gjelder skiidretten innen kretsen. 

 

(2) Arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd. All idrettslig 

aktivitet skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet. 

 

§ 2 Organisasjon 

 

(1) Skikretser opprettes, sammenslås og oppløses av NSF, som også fastsetter skikretsenes 

grenser. Kretsens grenser trenger ikke følge dagens fylkesgrenser. 

 

(2) Skikretsen består av alle idrettslag innenfor skikretsens grenser som er medlem av 

NSF og Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske komite (NIF). 

 

(3) Gjennom NSF er Skikretsen et organisasjonsledd innen NIF.  

 

(4) For regler om skikretsens plikt til å overholde NIF og NSFs regelverk og vedtak, 

gjelder NIFs lov §§ 2-2 og 2-3. 

 

§ 3 Oppgaver 

 

Skikretsen skal bl.a.: 

a) Representere NSF og bistå det i saker knyttet til den enkelte idrett. 

b) Stimulere til samarbeid mellom de idrettslag som driver skiidrett. Bistå idrettskretsen i 

spørsmål av felles interesse for flere idretter. 

c) Godkjenne kretsens terminliste med renn, grener og renndatoer, samt oppnevne 

dommere/teknisk delegerte (NSF/TD), i samsvar med gjeldende rennreglement. 

d) Forestå skiidrettsfaglig utdanning i samsvar med NSFs planer. 

e) Sørge for gjennomføring av kretsmesterskap, samt stimulere til annen idrettslig 

virksomhet med størst mulig variasjon og omfang. 

f) Gi faglig bistand ved planlegging og bygging av idrettsanlegg. 
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g) Avgi beretning og regnskap innen fastsatte frister, og søke om økonomisk støtte fra 

NSF og idrettskrets. 

h) Gjennomføre NSFs strategiske plan innenfor skikretsens genser og 

myndighetsområde. 

 

§ 4 Kontingent og avgifter 

 

(1) Kontingenten og avgifter for idrettslagene fastsettes av skikretstinget. 

 

(2) Skyldig kontingent/avgift medfører tap av stemmerett og andre rettigheter på 

skikretstinget. Styret kan anbefale overfor NSF at lag, som skylder kontingent eller 

avgift for mer enn ett år, mister sitt medlemskap  i NSF. 

 

§ 5 Kjønnsfordeling 

 

For regler om kjønnsfordeling i styre, utvalg mv. og ved representasjon til årsmøte/ting i 

overordnet organisasjonsledd, gjelder NIFs lov § 2-4. 

 

§ 6 Regler om stemmerett, valgbarhet, forslagsrett mv. 

 

 For regler om stemmerett, valgbarhet og forslagsrett, gjelder § 12 og NIFs lov § 2-5. 

 

§ 7 Inhabilitet 

  

 For regler om inhabilitet, gjelder NIFs lov § 2-8. 

 

§ 8 Vedtaksførhet, flertallskrav og protokoll 

 For regler om vedtaksførhet, flertallskrav og protokoll, gjelder NIFs lov § 2-9. 

 
§ 9 Refusjon av utgifter og godtgjørelse 

 

 For regler om refusjon av utgifter og godtgjørelse, gjelder NIFs lov § 2-10. 

 
§ 10 Regnskap og revisjon mv. 

 

 For regler om regnskap og revisjon mv., gjelder NIFs lov §§ 1-7, 2-11, 2-13 og 2-14. 

 

§ 11 Skikretstinget 

 

(1) Skikretsens høyeste myndighet er skikretstinget som avholdes annethvert år innen 

utgangen av mai i år det ikke holdes Skiting. Skikretstinget kan med 2/3 flertall vedta  å 

holde ting hvert år. 

 

(2) Ordinært og ekstraordinært skikretsting gjennomføres i samsvar med denne lov og NIFs 

lov §§ 2-15, 2-16, 2-17, 2-19, 2-20  

 

§ 12 Møterett, talerett, forslagsrett og stemmerett 

 

(1) Forslagsrett til skikretstinget: 

a) Skikretsens styre. 

b) Et representasjonberettiget idrettslag 
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c) Møteberettiget komite/utvalg, i saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde 

 

(2) Møterett, talerett, forslagsrett og stemmerett på skikretstinget: 

a) Skikretsens styre 

b) Representanter fra lagene etter følgende skala: 

1. Klubber med medlemstall inntil 100 2 representanter 

2. Klubber med medlemstall fra 101  3 representanter 

c) Representanter fra idrettslagene etter følgende skala: 

Representasjon beregnes etter bestemmes av skikretstinget ut i fra medlemstall. 

og meddeles organisasjonen samtidig med innkallingen til skikretstinget. 

For representasjonsrett for idrettslag, gjelder NIFs lov § 10-3 (1). 

 

Reisefordeling kan benyttes. 

 

(3) Møterett, talerett og forslagsrett på skikretstinget i saker som ligger innenfor 

utvalget/komiteens arbeidsområde: 

a) Kontrollutvalgets medlemmer 

b) Valgkomiteens medlemmer 

c) Lederne i tingvalgte utvalg/komiteer, eventuelt nestleder eller medlem dersom 

leder er forhindret fra å møte 

 

(4)  Møterett og talerett på skikrestinget: 

a) Representant fra NSF og NIF 

b) Engasjert revisor, i saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde 

 

(5) For å ha stemmerett, være valgbar til tingvalgte organer og kunne velges/oppnevnes 

som representant til ting, må man ha fylt 15 år i løpet av kalenderåret, vært medlem av 

et idrettslag tilsluttet skikretsen i minst en måned og ha gjort opp sine økonomiske 

forpliktelser til idrettslaget. 

 

(6) En person kan ikke samtidig inneha mer enn et av følgende verv i skikretsen: medlem 

av styret, valgkomite, kontrollutvalg, lovutvalg og revisor. Person med slikt verv kan 

ikke møte på skikretstinget som representant for et annet organisasjonsledd. 

 

(1) § 13 Skikretstingets oppgaver 

 

Skikretstinget skal: 

1. Godkjenne de fremmøtte representantene. 

2. Velge dirigent(er) 

3. Velge protokollfører(e) 

4. Velge to representanter til å underskrive protokollen. 

5. Godkjenne forretningsorden 

6. Godkjenne innkallingen 

7. Godkjenne sakslisten 

8. Behandle beretning for skikretsen, herunder beretninger fra tingvalgte organer 

9. Behandle  

a. skikretsens regnskap 

b. styrets økonomiske beretning 

c. kontrollutvalgets beretning 

d. eventuell beretning fra engasjert revisor 

10. Behandle saker som fremgår av godkjent saksliste 

11. Fastsette kontingent. 
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12. Behandle langtidsplan og langtidsbudsjett 

13. Foreta følgende valg: 

a) Skikretsstyret med leder og nestleder, 2 styremedlemmer og 2 

varamedlemmer. 

b) Lederne av fagkomiteene i skikretsen 

c) Nestleder og medlemmer i fagkomiteene i skikretsen, alternativt at 

skikretstinget gir styret fullmakt til å oppnevne disse. 

d) Kontrollutvalg med leder og minst ett 1medlem. 

e) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd skikretsen har 

representasjonsrett eller gi skikretsstyret fullmakt til å oppnevne 

representantene. 

f) Valgkomite med leder, 2 medlemmer 

 

Leder og nestleder velges enkeltvis. De øvrige medlemmer til skikretsstyret 

velges samlet. Deretter velges varamedlemmene samlet.  Der det velges flere 

nestledere/varamedlemmer skal det velges 1. nestleder/varamedlem, 2. 

nestleder/varamedlem osv 

 

14.     Beslutte om det skal engasjeres revisor til å revidere særkretsens regnskap. 

 

For regler om stemmegivningen på skikretstinget, gjelder NIFs lov § 2-21. 

 

§ 14 Skikretsens styre 

 

(1) Skikretsen ledes og forpliktes av styret som er Skikretsens høyeste myndighet mellom 

tingene. Styret består av leder, nestleder, minimum 2 (to) styremedlemmer med 

varamedlemmer og ledere i fagkomiteene i kretsen. 

 

(2) Skikretsstyret skal bl.a.: 

a) Iverksette skikretstingets og overordnede organisasjonsledds vedtak og 

bestemmelser, herunder gjennomføring av NSFs strategiplan. 

b) Forestå Skikretsens daglige administrasjon, representere Skikretsen utad og 

utøve faglige myndighet innen Skikretsens grenser. 

c) Påse at Skikretsens midler brukes og forvaltes på en forsiktig måte i samsvar 

med de vedtak som er fattet på tinget eller av overordnet organisasjonsledd, og 

sørge for at Skikretsen har en tilfredsstillende organisering av regnskaps- og 

budsjettfunksjonen, og har en forsvarlig økonomistyring. 

d) Arrangere eller la arrangere kretsmesterskap og andre konkurranser innen 

kretsen og utarbeide terminlister for dette. 

e) Utvikle Skikretsens organisasjon og aktivitetstilbud. 

f) Oppnevne utvalg, råd og komiteer etter behov samt utarbeide mandat/instruks 

for disse. 

g) Sende årsberetning til Skistyret senest innen 1. juli hvert år. 

 

(3) Styret skal avholde møter når lederen bestemmer det, eller minst to av 

styremedlemmene forlanger det. 

(4) Det nye skikretsstyret tiltrer umiddelbart etter skikretstinget. 

 

(5) De kan nedsettes et arbeidsutvalg til å ta seg av de løpende forretninger. 

 

(6) Ansatte i skikretsen kan møte med tale- og forslagsrett. 
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§ 15  Skikretsenes fagkomiteer for alpint, freestyle, hopp, kombinert, langrenn og 

telemarkskjøring 

 

Skigrener med aktivitet i skikretsen skal ha fagkomiteer. Komiteene er rådgivende organ 

overfor skikretsstyret. Komiteene er utøvende organ i sine grener innenfor fullmakt og 

med arbeidsoppgaver fastsatt av skikretsstyret. 

 

a. Sammensetning av fagkomiteene i skikretsene 

 

(1) Kretsenes fagkomiteer består av leder, nestleder og minimum 1 (ett) medlem. 

 

(2) Fagkomiteenes leder velges på skikretstinget. Nestleder og medlemmer velges på 

skikretstinget eller oppnevnes av skikretsstyret etter fullmakt fra skikretstinget. 

 

 

  b. Fagkomiteenes oppgaver i skikretsene 

 

(1) Skikretsenes fagkomiter rapporterer til skikretsstyret. 

 

(2) Komiteenes hovedoppgaver er blant annet: 

 

a. Rekrutterings-, bredde-, utviklings- og utdanningsarbeidet i de respektive grener 

innenfor skikretsen. 

b. Topp- og elitearbeid i de respektive grener innenfor skikretsen. 

 

(3) Komiteenes øvrige oppgaver er blant annet: 

 

c. Utarbeide forslag til handlingsplan og budsjett som skal godkjennes av 

skikretsstyret og føre løpende kontroll med forbruk av de midler skikretsstyret har 

godkjent. 

d. Iverksette nødvendige korrigeringer av sin virksomhet i henhold til 

regnskapsrapporter. 

e. Legge frem handlingsplan og budsjett for fagmøtet til uttalelse. 

f. Vurdere og foreslå for skikretsstyret tiltak som kan bidra til å fremme respektive 

grener, herunder anleggsprosjekter. 

g. Avgi regnskap og beretning til skikretsstyret innen fastsatte frister 
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h. Samordne terminlisten innenfor skikretsen i vedkommende gren. 

i. Ta ut løpere til nasjonale mesterskap i grener der skikretsene har kvoter. 

j. Ta ut ledere til representasjonsoppgaver. 

k. Forestå utdanningsvirksomheten i vedkommende gren. 

l. Fremme forslag til skikretsstyret til instrukser for trenere og ledere. 

m. Foreslå for skikretsstyret om arrangør av kretsmesterskap. 

n. Foreslå teknisk delegerte (NSF/TD) og dommere i samsvar med gjeldende 

rennreglement samt eventuelt komiteens representant til renn utvalgt av 

komiteene. 

o. Behandle andre spørsmål som skikretsstyret pålegger komiteen. 

 

(4) Ansatte i skikretsen kan møte i fagkomiteene med tale- og forslagsrett. 

 

c. Fagmøter i skikretsenes fagkomiteer 

 

(1) Fagmøtet er rådgivende organ for skikretstinget, skikretsstyret og fagkomiteen i 

kretsen i vedkommende gren innenfor komiteens oppgave- og myndighetsområde. 

 

a. Det holdes fagmøter hvert år innen utgangen av mai og ellers etter behov. 

b. Fagmøtet uttaler seg om komiteens virksomhet, økonomi, planer for 

anlegg, kurs, trenings- og rennaktivitet. 

c. Fagmøtene legger fram for valgkomiteen forslag til kandidater som 

komiteens leder, nestleder og medlemmer. 

d. På fagmøtene møter med stemme- og forslagsrett medlemmene av 

fagkomiteen i vedkommende gren og minst en representant for hvert 

idrettslag med aktivitet i grenen. Antall representanter fra idrettslagene 

fastsettes av skikretstinget. 

 

(2) Dagens representasjonsordning videreføres automatisk ved første fagmøte etter at 

denne lov er vedtatt. Ved sammenslåing av skikretser fastsettes representasjonen 

av de aktuelle skikretsene. 

 

(3) Representasjon fra idrettslagene fastsettes av skikretstinget etter idrettslagenes 

aktivitetstall for vedkommende gren iht. idrettsregistreringen samme år som 

fagmøtet. 

 

(4) På fagmøtene kan også møte med tale- og forslagsrett trenere, dommere, teknisk 

delegerte og andre som utøver organisert aktivitet innenfor grenen. 

 

(5) Reiseutgiftsfordeling kan benyttes. 

 

 

§ 16 Kontrollutvalg, valgkomite og øvrige tingvalgte organer 

 

(1) For regler om kontrollutvalget, gjelder NIFs lov § 2-12. 

 

(2) For regler om valgkomiteen, gjelder NIFs lov § 2-18. 

 

(3) Anleggsutvalg: Anleggsutvalg med det antall medlemmer som skikretsstyret 

bestemmer. 
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§ 16  Alminnelige disiplinærforføyninger, sanksjoner og straff 

 

For alminnelige disiplinærforføyninger, sanksjoner og straff gjelder NIFs regelverk 

(NIFs lov kap. 11, NIFs lov kap. 12 og Antidopingregelverk), og bestemmelsene i 

NSFs lov og rennreglement. 

 

§ 17    Avtaler og samarbeid mellom skikretsen og næringslivet 

 

For regler om avtaler mellom skikretsen og næringslivet, gjelder NIFs lov kapittel 13 

og bestemmelsene i NSFs fellesreglement. 

 

§ 18 Idrettens markeds-, medie og arrangementsrettigheter 

 

For regler om markeds-, medie- og arrangementsrettigheter, gjelder NIFs lov kapittel 

14. 

 

§ 19 Lovendring 

 

 For regler om lovendring, gjelder NIFs lov § 2-2. 

 

§ 20 Oppløsning 

 

Skikretsen kan bare oppløses av NSF. Ved oppløsning eller annet opphør av skikretsen 

tilfaller skikretsens overskytende midler etter avvikling et formål godkjent av NSF. 
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